

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2438

18 May 1965

Limited Distribution

AMBASSADOR FERNANDO GARCIA OLDINI

Formerly Permanent Representative of Chile to the GATT

The Director-General deeply regrets to advise contracting parties that he has received a communication from the Permanent Representative of Chile to the GATT informing him that Ambassador Fernando Garcia Oldini died on 13 May in Geneva.

On behalf of the CONTRACTING PARTIES, the Director-General has conveyed to the Permanent Representative of Chile the profound regret with which this communication has been received and has asked him to convey to the Government of Chile the deepest sympathies of the CONTRACTING PARTIES.

The late Ambassador Garcia Oldini served the CONTRACTING PARTIES in many important capacities and, in particular, as their Chairman from November 1958 to November 1959. Contracting parties will recall in this connexion the tributes that were paid to him at the twenty-second session of the CONTRACTING PARTIES in March (SR.22/9).

SON EXCELLENCE L'AMBASSADEUR FERNANDO GARCIA OLDINI

Ancien représentant permanent du Chili au GATT

Le Directeur général a le vif regret de devoir informer les parties contractantes qu'il a reçu du représentant permanent du Chili au GATT une communication lui annonçant le décès de l'Ambassadeur Fernando Garcia Oldini, survenu le 13 mai à Genève.

Le Directeur général a fait part au représentant permanent du Chili de la profonde tristesse avec laquelle les PARTIES CONTRACTANTES ont appris cette nouvelle; il l'a prié de bien vouloir transmettre au gouvernement chilien l'expression de leur très sincère sympathie.

Le défunt Ambassadeur Garcia Oldini avait exercé de nombreuses et importantes fonctions au service des PARTIES CONTRACTANTES dont il a été notamment le Président de novembre 1958 à novembre 1959, et les parties contractantes se rappelleront sans doute qu'il avait été rendu hommage à ses hautes qualités lors de la vingt-deuxième session des PARTIES CONTRACTANTES, en mars dernier (SR.22/9).